
T上海万达瑞华酒店

AKE  A  FANCY
TO THE EXALTED EXPERIENCE
耀世奢华，
尽享尊崇体验
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上海万达瑞华酒店坐落于闻名遐迩的上海外滩，紧邻黄浦

江畔，俯瞰外滩、黄浦江与浦东天际线无与伦比的繁华美

景。酒店正对的十六铺码头，是上海外滩著名的码头，也

曾是远东最大的码头，它承载着上海的历史人文记忆。

Grandly situated along the iconic Huangpu River, 

Wanda Reign on the Bund enjoys magnificent views 

of The Bund, Huangpu River and Pudong skyline. 

Guests can conveniently walk to the hotel’s historic 

neighbors, the ancient Yu Garden and City God 

Temple. The hotel is 42 kilometers from Shanghai 

Pudong International Airport, 16 kilometers from 

Shanghai Hongqiao Airport, and 6.4 kilometers from 

Shanghai Railway Station.



上海万达瑞华酒店的外观设计由Foster+Par tners及Heatherwick Studio联合设计，融合了古典外滩和老上海城区两种理念，呈现

一个活力四射的中心交织点。酒店由万达酒店设计研究院自主设计，历时三年，以Art Deco为主要设计风格，巧妙融入“白玉兰”、

“苏绣”等“海派”元素，呈现上世纪二十至三十年代上海风情，演绎了一场穿越时空的奢华逸境。

The hotel exterior was designed jointly by Foster + Partners and Heatherwick Studio. The designers combined and infused unique patterns 

and textures inspired by old Shanghai elements and classical architecture to create a stunning new landmark along The Bund. Designed 

by Wanda Design Institute, the hotel’s interior has been finely crafted over a period of three years. The design has inherited the elegance 

of Shanghai’s cultural art elements from the 1920s and 1930s, such as magnolias and traditional Suzhou embroidery. 

酒店拥有193间高贵典雅的客房，包含14间套房，面积自45至288平方米，坐拥浦东、黄浦江、外滩和豫园美景。客房的不同设

计 将 科 技 融 入 舒 适 体 验 之 中 ， 营 造 舒 适 惬 意 的 入 住 体 验 。 珍 贵 艺 术 品 的 摆 设 提 升 整 个 空 间 的 情 调 和 魅 力 ， 将 奢 华 体 验 延 伸 至 每 一

处细节。

The hotel features 193 luxurious guestrooms including 14 uniquely designed suites, ranging from 45 square meters to 288 square 

meters, with stunning views of The Bund, Huangpu River, Pudong skyline and the ancient Yu Garden. With extravagant décor 

and valuable art pieces, it offers guests a truly comfortable and luxurious stay in style.
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项目简介

国家 / 地区：中国

项目类型：五星酒店

开业年份：2016 年

房间数：193 间

隶属：万达酒店及度假村

Details:

Country/Area: CHINA

Category: Hotel *****

Opened：2016

Rooms: 193

Owner: Wanda Hotels & Resorts
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